



សម្រាប់ ការវិភាគទ្រឹស្តីនៃចលនាផ្លាស់ប្តូរ ទៅក្របមនុស្សដែលមិនបានផ្លាស់ប្តូរ និងទឹកភ្នែងដែលមិនទាន់ទៅដល់ អោយសម្រាប់ ក្នុង 2025

ថ្ងៃទី 1	<p>ការដាច់ លើសពីការបង្កើត</p> <p>ជំហាន 15:4-8</p>	<p>ត្រូវអោយអ្នកចូលរួមក្នុងចលនាផ្លាស់ប្តូរទាំងអស់ត្រូវដាច់និងព្រះគ្រីស្ទ ហើយបង្កើតផលវិជ្ជមានទៅដល់</p>
ថ្ងៃទី 2	<p>សិទ្ធិចរាចរៈជាមួយ</p> <p>វិវឌ្ឍនៈ 5:8-14</p>	<p>សូមអធិដ្ឋានសុំអោយព្រះជាម្ចាស់បានទទួលសិរីវង្សជឿនចេញពីក្របទាំងឡាយមនុស្ស ក្របភាសា ក្របនរក ហើយពីក្របទាំងសាសន៍។</p>
ថ្ងៃទី 3	<p>មិនបានបង្កើតដោយសេចក្តីស្រឡាញ់</p> <p>ម៉ាថាយ 24:14 យ៉ាកូប 2:3-9</p>	<p>សូមអធិដ្ឋានអោយក្របមនុស្សនិងទឹកភ្នែងដែល ក្រុម CPM មិនទាន់ទៅដល់ និងត្រូវបានទៅដល់ក្នុងឆ្នាំ 2025 ហើយបានលើកការបង្កើតសិស្ស។</p>
ថ្ងៃទី 4	<p>សេចក្តីអធិដ្ឋានដ៏ស្រឡាញ់</p> <p>ម៉ាថាយ 11:22-24</p>	<p>ទូលសុំព្រះឱ្យផ្តល់អំណាចដល់រាស្ត្ររបស់ទ្រង់ដោយពោរពេញដោយសេចក្តីជំនឿ ហើយសុំឱ្យមានអ្វីដែលមិនអាចទៅរួចដើម្បីមើលការចូលរួមជាមួយក្រុម CPM នៅក្របមនុស្សដែលមិនទាន់បានទៅដល់និងសម្រាប់ត្រីមាស 2025។</p>
ថ្ងៃទី 5	<p>សូមអធិដ្ឋានដ៏ស្រឡាញ់</p> <p>យេសាយ 6:10-12,18 គូឡូស 10:3-5</p>	<p>សូមអធិដ្ឋានសុំព្រះទ្រង់បំផ្លាញអំណាចនៃវិញ្ញាណអាក្រក់ដែលបានក្របបាំងមនុស្សចេញពីសេចក្តីពិត អោយបានត្រលប់ទៅនរករបស់ព្រះវិញ។</p>
ថ្ងៃទី 6	<p>ការស្នាក់នៅ</p> <p>យ៉ាកូប 14:28</p>	<p>សូមអធិដ្ឋានសម្រាប់ក្រុមស្រាវជ្រាវដើម្បីប្រមូលព័ត៌មានដែលអាចជឿទុកចិត្តបានដើម្បីតាមដានកន្លែងដែលគម្លាតស្ថិតនៅក្នុងចំណោមប្រជាជនដែលមិនមានការឈឺចាប់។ សូមអធិដ្ឋានថាសន្តិសុខនឹងត្រូវបានការពារប៉ុន្តែមិនមែនជាបសុគ្គមនោះទេ ការចែករំលែកទិន្នន័យសំខាន់ៗនោះទេ។</p>
ថ្ងៃទី 7	<p>នៃការចូលរួម</p> <p>យ៉ាកូប 17, 24:14 យ៉ាកូប 16:9</p>	<p>សេចក្តីអធិដ្ឋាន 24:14 ក្រុមសម្របសម្រួលសកល (FT)។ ក្រុម FT សកលនិងធ្វើការសម្របសម្រួលជាមួយ ក្រុម FT តំបន់នីមួយៗដើម្បីទំនាក់ទំនងនិងអនុវត្តកូរីស័យ 24:14។ ពួកគេលើកទឹកចិត្តឱ្យមានការសហការជាសកលនិងរៀបចំការគាំទ្រផ្នែកភស្តុភារ ការប្តេជ្ញាចិត្ត 24:14។</p>
ថ្ងៃទី 8	<p>ក្រុមការងារប្រតិបត្តិ</p> <p>យេសាយ 6:15 យ៉ាកូប 15:22</p>	<p>សូមអធិដ្ឋានសម្រាប់ក្រុម FT តាមតំបន់ដែលពួកគាត់បានដេញ និងឆ្ពោះទៅមុខនូវកូរីស័យ 24:14 នៅក្នុងតំបន់របស់ពួកគេ។ បច្ចុប្បន្ននេះមានក្រុម FTS ក្នុងតំបន់អាស៊ីបូព៌ា អាស៊ីអាគ្នេយ៍និងអាស៊ីអាគ្នេយ៍ អាហ្វ្រិក។ សូមអធិដ្ឋានសម្រាប់ FTS ក្នុងតំបន់ដើម្បីចេញពីក្រុម C&S នៅអាមេរិក អាមេរិកខាងជើង អឺរ៉ុប កាហ្វេស្តានិងអូសេអានី។</p>
ថ្ងៃទី 9	<p>យុទ្ធសាស្ត្រនៃការអធិដ្ឋាន</p> <p>យេសាយ 6:18</p>	<p>សូមអធិដ្ឋានសម្រាប់យុទ្ធសាស្ត្រនៃការអធិដ្ឋានដើម្បីចង្អុលបង្ហាញសម្រាប់ក្រុមនីមួយៗតាមប្រទេសនិងតំបន់។ ទូលសុំការជំរុញសម្មតាសម្រាប់យុទ្ធសាស្ត្រនៃការអធិដ្ឋានសម្រាប់កូរីស័យ 24:14 ក្នុងតំបន់របស់ពួកគាត់។</p>
ថ្ងៃទី 10	<p>ក្រុមការងារប្រតិបត្តិ</p> <p>យ៉ាកូប 1:4:10</p>	<p>សូមអធិដ្ឋានសម្រាប់ក្រុម FT សកល និងតំបន់ដែលពួកគាត់បានជួយដើម្បីតាមស្រាវជ្រាវនៅក្របប្រទេស ខេត្ត និងស្រុកទាំងអស់។ សូមអធិដ្ឋានសម្រាប់ពួកគាត់អោយមានប្រសិទ្ធភាពក្នុងការចូលរួមការចលនាដោយមិនបោះបង់ចោលឡើយ។</p>

<p>ថ្ងៃ 11</p>	<p>ក្រុមប្រឹក្សាបណ្ណាល័យ និងបណ្ណាល័យ</p> <p>ទូលសុំព្រះជាម្ចាស់អោយប្រទានពរដល់ មជ្ឈមណ្ឌល CPM និង អ្នកផ្តួចផ្តើមបណ្តុះបណ្តាលនេះទាំងអស់ ដូច្នេះអ្នកបំរើដទៃទៀតបានទទួលការបណ្តុះបណ្តាល និងត្រូវចេញទៅចាប់ផ្តើមធ្វើចលនាប្រមូលអ្នកដទៃទៀតនៅក្នុងក្រុម UPGs ទាំងអស់។ ទូលសុំព្រះជាម្ចាស់អោយផ្សព្វផ្សាយមជ្ឈមណ្ឌល CPM ជាមួយនិងគ្រប់សាសន៍អោយទៅជាប្រពន្ធនឹងមាំជាសកលមួយ។</p>
<p>ថ្ងៃ 12</p>	<p>ក្រុមប្រឹក្សាបណ្ណាល័យ CPM</p> <p>សូមអធិស្ឋានទូលសុំដល់ព្រះសម្រាប់ការចម្លែកតាមរយៈក្រុមយុទ្ធសាស្ត្ររបស់ CPM ទៅដល់មនុស្សដទៃទៀតទាន់បានចូលរួមនៅក្នុងក្រុម។</p>
<p>ថ្ងៃ 13</p>	<p>សាលាបណ្ណាល័យ និងបណ្ណាល័យ</p> <p>សូមអធិស្ឋានសម្រាប់សាវ័កទាំងអស់ យកចិត្តទុកដាក់គ្រប់ពេលក្នុងការចែកចាយនូវសេចក្តីពិតរបស់ព្រះ និងស្វែងរកអស់អ្នកដទៃទៀតបានដៅ។</p>
<p>ថ្ងៃ 14</p>	<p>ទិសដៅ និងបណ្ណាល័យ</p> <p>ទូលសូមព្រះសុំការបង្ហាញអង្គទ្រង់តាមរយៈការសុបិន្ត ព្រះហឫទ័យ ការប្រោសជំងឺ និងការអស្ចារ្យ ការដេញអាក្រក់ ការប្រោសមនុស្សអោយរស់ឡើងវិញ ល។ សូមអធិស្ឋានសម្រាប់ទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យដទៃទៀតអោយ មានជំនឿ (ដៃដៃនិងមិនកើតឡើងគ្រប់ពេលវេលានោះទេ)។</p>
<p>ថ្ងៃ 15</p>	<p>សាលាបណ្ណាល័យ និងបណ្ណាល័យ</p> <p>ទូលសូមព្រះសុំអោយអ្នកមនុស្សដទៃទៀតនៅក្នុងក្រុម គ្រួសារ និងមិត្តភក្តិ អោយរៀនពីសេចក្តីពិតរបស់ព្រះទាំងអស់គ្នាតាមរយៈព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ និងដោយការស្តាប់បង្គាប់។</p>
<p>ថ្ងៃ 16</p>	<p>សាលាបណ្ណាល័យ និងបណ្ណាល័យ</p> <p>សូមអធិស្ឋានសម្រាប់សមាជិកគ្រួសារនិងសហគមន៍ បានសិក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះហើយប្រើប្រាស់ធ្វើតាម ព្រះយេស៊ូជាមួយគ្នា។ នេះនាំមកនូវការគាំទ្រនិងការបង្ហាញពីវប្បធម៌នៅសេចក្តីពិតក្នុងព្រះគម្ពីរដោយបាននាំយកអ្នកជឿចេញពីគ្រួសាររបស់ពួកគាត់។</p>
<p>ថ្ងៃ 17</p>	<p>សាលាបណ្ណាល័យ និងបណ្ណាល័យ</p> <p>ទូលសុំអោយក្រុមជំនុំ មានការរីកចម្រើនដល់ការបំរើ និងអោយសាវ័កជំនាន់ក្រោយកើនឡើង ហើយហូរហៀ ដល់អ្នកជិតខាង និងផ្លាស់ប្តូរវប្បធម៌គ្នា។</p>
<p>ថ្ងៃ 18</p>	<p>ក្រុមប្រឹក្សាបណ្ណាល័យ និងបណ្ណាល័យ</p> <p>ទូលសុំអោយការបៀតបៀន និងទុក្ខដទៃទៀតដទៃមិនមានការអែនឌ្រាស សេចក្តីជំនឿ និងការបង្កើតសាវ័ក។ ទូលសុំព្រះអោយល្ងង់លោម និងផ្តល់ដល់អ្នកដទៃដែលត្រូវគេបៀតបៀន តាមរយៈអង្គទ្រង់ទាំងអស់។</p>
<p>ថ្ងៃ 19</p>	<p>សាលាបណ្ណាល័យ និងបណ្ណាល័យ</p> <p>សូមអធិស្ឋានសម្រាប់ វិញ្ញាណនៃការអស់សង្ឃឹមពីសិរីល្អដើម្បីអធិស្ឋាន ចែករំលែក និងធ្វើការលះបង់ចាំបាច់ដើម្បីស្តារចក្ខុវិស័យ 24:14។</p>
<p>ថ្ងៃ 20</p>	<p>ក្រុមប្រឹក្សាបណ្ណាល័យ និងបណ្ណាល័យ</p> <p>សូមអធិស្ឋានអោយកូនក្មេង និងយុវជនត្រូវបានសម្របសម្រួលដើម្បីដើរតួសំខាន់នៅក្នុងការអធិស្ឋាននិងចលនាបេសកកម្ម។</p>
<p>ថ្ងៃ 21</p>	<p>ក្រុមប្រឹក្សាបណ្ណាល័យ និងបណ្ណាល័យ 24:14</p> <p>សូមអធិស្ឋានដល់ព្រះក្នុង 24/7 បានលើកអ្នកអធិស្ឋានសម្រាប់ចក្ខុវិស័យ 24:14 ឡើង៖ ដើម្បីចាប់ផ្តើមការទទួលខុសត្រូវនៅក្នុងចលនានៃនគរនៅគ្រប់មនុស្សនិងកន្លែងមិនទាន់ទៅដល់អោយសម្រាប់ក្នុងឆ្នាំ 2025។</p>